
Referat
Mødedato

Torsdag den 2.
februar 2023

Mødested/lokale

Mødelokale: URDS

Mødetidspunkt

Kl. 17:15

Sluttidspunkt

Kl. 19:45

Deltagere: Troels Seerup, Mette Hjelholt Nielsen, Heidi Mølgaard, Kasper Madsen,
Claus  Ottesen, Annie Gerstrøm, Karen Nørgaard Andresen, Kasper Hedegaard Pedersen,
Kenneth  Larsen, Birgitte Hjerrild og Simon Høj,
Mødeleder: Troels Seerup / Mette Hjelholt Nielsen
Ordstyrer: Claus Ottesen
Referent: Annie Gerstrøm
Tidstager: Mette Hjelholt Nielsen

Evt. afbud bedes meddelt
til:

Fraværende:
Kasper Hedegaard Pedersen, Heidi Mølgaard, Birgitte
Hjerrild

Skolebestyrelsesmøder i kommende skoleår kl. 17:15 - kl. 19:45
2023: 3 møder

• Marts (onsdag) – 8. marts (uge 10)
• April (tirsdag) – 18. april (uge 16)
• Juni (torsdag) – 8. juni (uge 23)

Dagsordens-
punkt

Mål Referat



1. Nyt fra
elevrådet

–

Orientering fra
elevrådet

Til fastelavn deles priser ud. Priser for f.eks. bedste
og mest kreative udklædning.
Elevrådet stod for æbleskiver op til jul for Udgård.
Det var en stor succes.
Find en nisse - arrangement for Udgård, hvor de
skal finde lærerne, der har gemt sig i skoven, og så
skal eleverne finde dem.

Elevrådet synes selv, at de har været meget aktive
og det har været rart for fællesskabet.

Elevrådet spørger ind til ny skoleleder. Mette
orienterer om, at Helle er ansat og kommer på
første lill besøg på mandag.

Elevrådet efterlyser initiativer til legepladsen -
gynger og hængekøjer ( i en 3-kant med 3
hængekøjer) er et stort ønske og også gerne
hængekøjer indenfor.

2. Opfølgning på input
fra

forældremøder

Claus’ oplæg tog udgangspunkt i vedhæftede bilag
og herefter diskuteres hvilke indsatsområder der
skal prioriteres.
Ift. skoletoiletterne fortalte Mette, at toiletterne på
Asgård bliver renoveret ila den kommende tid.
Elevrådet fortalte at toiletterne på Udgaard er fine.
Ift. forslaget om kantine: Det har tidligere vist sig, at
det ikke er økonomisk rentabelt at have
kantine/madordning på skolen. Hvis der er forældre
der har gode løsningsmuligheder eller idéer
modtages de meget gerne i SB.
Der er en del forslag som omhandler skolens
principper f.eks. i forhold til “mere bevægelse”,
“lektiepolitik”. Det er allerede planlagt at SB skal se
på alle skolens principper og have lavet en
prioriteret rækkefølge ift. at få dem revideret.
Vi noterer inputtet ift. forældrehjælp og vil inddrage
det i planlægningen og udførelse af legeplads.
Af input relateret til Asgård og mere forældre- og



søskende inddragelse vil SB gerne opfordre
forældrerådene til at sætte fokus på dette i
arrangementerne på skolen.
Mere morgensang ønskes også af eleverne.

3. Legeplads Karen, Kasper, Kenneth og Claus er i legepladsudvalget.
Claus indkalder til et møde. Udvalget laver et oplæg til en
konkret plan og proces. Herunder at spørge ud i
forældregruppen om hjælp f.eks. til etablering af en forening,
søge fonde samt anden hjælp.
Mette printer det materiale der ligger, og giver det til
arbejdsgruppen.

4. Overskud fra

skolefestens

tombola

Elevrådet arbejder med forslag til hvad de ca. 15000 kr. kan

bruges til. Dette videregives til SB og legepladsudvalget, så

der kan laves en beslutning.

5. Tidsplan og
Lektionsfordelings-
plan

Mette redegjorde for skoleårets økonomi indtil nu: Det ser

lige nu ud til at der er et underskud på 4 mio.kr. Skolens

ledelse har inviteret økonomiafdelingen ift. jævnlige

sparringsmøder. Det bliver nødvendigt at se på hvor der kan

laves besparelser. Rammen er ressourcefordeligen som

kommer snarest fra forvaltningen.

Mette gennemgik timefordelingsplanen og skitserede

forskellige scenarier ift. hvilke muligheder der er at flytte

rundt på. På næste SB møde præsenteres ledelsens og

personalets idéer og forslag til ressourcefordelingen.

SB beder om at der bliver set på hvilke personaleressourcer

der er til rådighed ift. scenarierne.

Der ønskes en økonomisk beregning af de ressourcer der

bruges på svømning samt mulige alternativer f.eks. ved brug

af Friluftsbadet.

SB vil gerne at skolens økonomi bliver gennemgået og på en

gennemskuelig måde, så vi går en bedre grundlag at tage

beslutninger ud fra. Og gerne løbende gennem skoleåret.



6. Alfheim –

situationen i og

omkring

Der er udfordringer ift. specialtilbuddet. Mette redegjorde for

de omstændigheder der udfordrer: Der er en del

personaleudskiftninger, komplekse elever, lokale udfordringer

som medfører et svært arbejdsmiljø. Opstarts udfordringerne

er fortsat, og rammer hele skolen. Der er iværksat en række

indsatser for at rette op på det. SB udtrykker bredt stor

bekymring, som også tager afsæt i de bekymringer der var, da

tilbuddet skulle etableres. SB håber at de tilrettelagte

indsatser vil have effekt på både elever, lærere og skolen

generelt.

7. Høringsbrev vedr.
ressourcemodel for
klubområdet

Mette redegjorde for ressourcemodellen. Enighed om at der
ikke var behov for høringssvar.

8. Orientering Mette redegjorde for nyansættelser og opsigelser.


